
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 13/02/2023 
 
Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών 
  Τον κ. Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης 
 
ΘΕΜΑ: «Απαξιωμένα, υποστελεχωμένα και με προβληματική λειτουργία τα 

ΕΛΤΑ της Κέρκυρας» 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση πολιτών από την Κέρκυρα, προβληματισμό και πληθώρα 
παραπόνων γεννά η λειτουργία των ΕΛΤΑ στο νησί. Όπως καταγγέλλουν αρκετοί κάτοικοι 
των χωριών, παρατηρούνται μεγάλες καθυστερήσεις στην παράδοση λογαριασμών 
ηλεκτρικού και τηλεφώνου, δείγμα της υποστελέχωσης των ταχυδρομείων με ό,τι αυτό 
συνεπάγεται για την εμπρόθεσμη αποπληρωμή των λογαριασμών. Ταυτόχρονα, στην 
πόλη παρατηρείται στις πολυκατοικίες τα γράμματα να μη ρίχνονται στα γραμματοκιβώτια 
αλλά στα σκαλιά, με το απόρρητο της αλληλογραφίας έρμαιο των διαθέσεων του καθενός 
κακόβουλου γείτονα ή διερχόμενου περαστικού. Απουσιάζει πλέον το μόνιμο προσωπικό 
από τα ταχυδρομεία που γνωρίζει πρόσωπα και γειτονιά, με αποτέλεσμα επιστολές να 
αφήνονται σε κοινοτικά καταστήματα, καφενεία ή κουρεία για να παραδοθούν στους 
παραλήπτες με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την ασφάλεια του απορρήτου αλλά και τυχόν 
απώλειες. Σε μια περίοδο των υποκλοπών τηλεφωνικών συνδιαλέξεων, ζούμε και την 
παραβίαση του απόρρητου της αλληλογραφίας (κατά παράβαση του άρθρου 19 παρ. 1 
του Συντάγματος) και τη διάλυση των ΕΛΤΑ. Το ζήτημα είναι σίγουρα πολιτικό, αφού το 
φαινόμενο της Κέρκυρας συμβαίνει σε αρκετές ελληνικές πόλεις. Κι ενώ πανευρωπαϊκά 
όλες οι χώρες συμβαίνει να έχουν κρατικά ταχυδρομεία, μόνο στην Ελλάδα έχουμε την 
απαξίωση και εγκατάλειψη των δικών μας ταχυδρομείων σε σημείο που κάποιοι 
καχύποπτοι αλλά και υγιώς σκεπτόμενοι αναλυτές να θεωρήσουν την όλη αυτή 
προσπάθεια ως σκόπιμη για ευνόητους λόγους. Τα γεγονότα μιλούν από μόνα τους. 
Δίπλα στις τόσες αποκρατικοποιήσεις και ιδιωτικοποιήσεις κρατικών οργανισμών, ήρθε 
και η σειρά των ΕΛΤΑ να θυσιαστούν στον βωμό του άκρατου νεοφιλελευθερισμού και 
της επιδιωκόμενης χαριστικής πώλησής τους σε ημέτερους; Πολλά τα ερωτηματικά που 
γεννώνται και για τα οποία η Πολιτεία οφείλει να δώσει απαντήσεις. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2218

Ημερομ. Κατάθεσης:

13/2/2023



1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να φροντίσετε και να 

ενισχύσετε τα υποστελεχωμένα ΕΛΤΑ, προκειμένου να μην κλείσει κανένα κατάστημα, 

να προστεθούν καινούρια αλλά και να αναβαθμιστούν οι υπηρεσίες τους; 

2. Προτίθεσθε άμεσα να προβείτε σε προσλήψεις μονίμου προσωπικού, ώστε να 
αναπληρωθούν τα κενά των ΕΛΤΑ που προκλήθηκαν με την αφυπηρέτηση μεγάλου 
αριθμού υπαλλήλων, προκειμένου να βελτιωθεί η κατάσταση και να έχουν οι Έλληνες 
πολίτες ταχυδρομικές υπηρεσίες ανταποδοτικές των φόρων που πληρώνουν; 
 
3. Για ποιους λόγους, τη στιγμή που πανευρωπαϊκά όλες οι χώρες έχουν κρατικά 
ταχυδρομεία, μόνο στην Ελλάδα έχουμε την απαξίωση και εγκατάλειψη των δικών μας 
ταχυδρομείων; Τι απαντάτε στους επικριτές περί σκόπιμης απαξίωσης προς 
επιδιωκόμενη χαριστική πώληση των ΕΛΤΑ σε ημέτερους; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 




